

12 October 2022
 2022年10月12日


'PYX CARES' Initiative Supports Local School in Kalimantan 'PYX CARES'倡议资助加里曼丹当地学校

PYX Resources Limited (NSX: PYX | LSE: PYX), a leading international premium zircon producer, is pleased to announce that it has made a donation of key school supplies to SDN Tumbang Lampahung, a local elementary school in Kalimantan, as part of its 'PYX Cares' initiative.

全球领先的高品质锆石生产商PYX Resources Limited (NSX: PYX | LSE: PYX) 欣然宣布, 作为PYX Cares倡议的一部分, 其向加里曼丹地区当地的SDN Tumbang Lampahung小学捐赠了主要学习用品。

The initiative, which used the Sustainable Development Goals (SDGs) set out in the United Nation's Development Programme as inspiration, is the Company's blueprint for making a positive impact at the locations where it operates and is critical to achieving sustainable growth. At PYX, it is understood that long-term goals can only be achieved if strong, mutually beneficial relationships are forged with local people, and if operations are carried out responsibly.

该倡议受联合国开发计划署提出的可持续发展目标 (SDG) 启发, 是公司在其运营地发挥积极影响的蓝图, 对实现可持续增长至关重要。PYX认识到, 只有与当地人们建立牢固的互惠关系, 负责任地开展业务, 才能实现长期发展目标。

SDN Tumbang Lampahung elementary school has 110 students which range from seven to 13 years of age, operates six classes in a total of three classrooms, due to limited funds and access to necessities, the school runs each class alternately between students.

SDN Tumbang Lampahung小学有110名学生, 年龄从7到13岁不等, 共有三间教室, 六个班级。由于资金有限, 缺少必需品, 各班级学生需轮流使用教室。

Alongside PYX Resources' donation of essentials, the Company is also strategizing to help build more facilities in the school, to allow each class to have a designated classroom.

PYX Resources在捐赠必需品的同时, 还制定了战略帮助该校建立更多设施, 使每个班级都有专属的教室。

12 October 2022
2022年10月12日



Chairman and CEO of PYX Resources, Oliver Hasler with staff and children of SDN Tumbang Lampahung

PYX Resources 董事长兼首席执行官何力先生 (Oliver Hasler) 与 SDN Tumbang Lampahung 的教职工和孩子们

12 October 2022
2022年10月12日



All students at SDN Tumbang Lampahung Elementary School
SDN Tumbang Lampahung 小学所有学生

Chairman and Chief Executive Officer of the company, Oliver Hasler, said:
PYX Resources 董事长兼首席执行官何力先生 (Oliver Hasler) 表示:

“At PYX Resources, we believe no child should be prevented from accessing education and achieving their dreams. It brings the PYX team immense joy to be able to contribute to communities, especially when it’s a local school not far from our mining operation. We hope that with the help of our donation, those children will be able to experience the benefits of education, without the worry of accessing basic classroom necessities. PYX is a small company, but I feel we are punching above our weight in terms of our values and policies. We remain committed to working alongside our community and stakeholders for the benefit of all and we look forward to exploring other ways in which we can support SDN Tumbang Lampahung school in the future.

“在PYX Resources，我们认为任何孩子都不应该被剥夺接受教育和实现他们梦想的权利。能够为社区做出贡献，特别是为这所距离我们的采矿作业点不远的本地学校做出贡献，使PYX团队倍感荣幸。我们希望，在捐赠的帮助下，这些孩子能够感受到接受教育的益处，不必为获

12 October 2022
2022年10月12日

得基本课堂必需品而感到担忧。PYX是一家小公司，但我觉得我们在价值观和政策方面已然发挥出了远高于公司自身规模的水平。我们始终致力于与社区和利益相关者通力合作使所有人受益，我们期待探索其他途径，以继续为SDN Tumbang Lampahung 学校提供帮助。

***** ENDS *****

***** 结尾 *****

12 October 2022
2022年10月12日

For more information:
想要查询更多的信息:

ir@pyxresources.com
Tel.: +61 2 8823 3132
电邮: ir@pyxresources.com
电话: +61 2 8823 3132

This announcement is authorised for release by Oliver B. Hasler, Chairman and Chief Executive Officer.
本公告由董事长兼首席执行官何力先生 (Oliver B. Hasler) 授权发布。

About PYX Resources

PYX Resources Limited (NSX: PYX, LSE: PYX) is a major global producer of premium zircon dual listed on the National Stock Exchange of Australia and on the Main Market of the London Stock Exchange. PYX's key deposits, Mandiri and Tisma, are large-scale, near-surface open pit deposits both located in the alluvium-rich region of Central Kalimantan, Indonesia. PYX, whose Mandiri deposit has been in production since 2015, is the 2nd largest zircon producing mining company globally by zircon resources. Determined to mine responsibly and invest in the wider communities where we operate, PYX Resources is committed to fully develop its Mandiri and Tisma deposits, with the vision to consolidate the mineral sands resources in Kalimantan and explore and acquire mineral sands assets in Asia and beyond.

PYX Resources Limited (NSX: PYX | LSE: PYX) 是在澳大利亚国家证券交易所和伦敦证券交易所主板双重上市的全球主要高品质锆石生产商。PYX 的主要矿床 Mandiri 和 Tisma 是大型浅层露天矿作业矿床，均位于印度尼西亚中加里曼丹省富含冲积层沉积物地区。PYX 旗下的 Mandiri 矿床于 2015 年投产，当前 PYX 已经成为拥有全球第二大锆石资源量的矿砂生产上市公司。公司决心进行负责任开采并投资更广泛的社区，PYX Resources 致力于在充分开发 Mandiri 和 Tisma 矿床的同时，着眼于整合加里曼丹地区的矿砂资源及勘查和收购亚洲及其他地区的矿砂资产。